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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2017/18:1420 Bensinskatten

Bensinpriset noterar nu nytt rekord. På ett år har bensinnotan blivit nära 2 000 
kronor dyrare för en genomsnittlig bilägare. I Gävleborg och i stora delar av 
Sverige är det inte ovanligt att många har två bilar för att få sitt livspussel att gå 
ihop, vilket innebär att för många hushåll har regeringens politik inneburit 
ökade kostnader på flera tusen kronor bara de senaste åren. En så pass radikal 
höjning av bensinskatten som den här regeringen verkat för får stora 
konsekvenser för den som är tvungen att färdas långa sträckor till jobb och 
familj dagligen.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

Är ministern beredd att sänka bensinskatten för att lindra effekterna av 
prischocken för landets bilister?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-06-04
Besvaras senast
2018-06-13 kl. 12.00


